



Contact: Entertainment Division
Phone: (786) 565-8515
Email: thelarmg@gmail.com
www.THELARManagementGroup.com

(Vèsyon Kreyol nan lòt paj la)
For Immediate Release
Monday, November 14, 2016
Miramar, Florida (USA)

Haitian and Caribbean Literature Featured in Florida

A monthly literary series featuring Haitian and Caribbean authors presented by THELAR Management Group in partnership with North Miami Public Library

THELAR Management Group and North Miami Public Library are honored to launch “**Meet the Author/Rankont ak Otè a**”, a monthly literary series featuring Haitian and Caribbean authors. This event aims to promote Haitian and Caribbean Literature as well as Haitian Creole Language in the United States and particularly in South Florida while connecting youth of Haitian and Caribbean descent to their roots.

The event will be held on the third Thursday of the month from 6:00PM to 8:00PM at North Miami Public Library, located at 835 NE 132nd Ave, North Miami, Florida 33161. During the two-hour event, there will be book signing, conversation and networking with the author.

To celebrate the Battle of Vertières - the last major battle of the Haitian Independence war held in November 18th, 1803, which marked the victory of the Haitian army over the Napoleon's French army – this month's series features Marie Lucienne Dorismond, a retired Medical Technologist and author of children books. A resident of Broward County, Mrs Dorismond released in 2015 a book entitled “An Island Called Haiti”. This illustrated children book published by Tate Publishing tells a part of the history of Haiti from the arrival of Christophe Columbus to the Independence of Haiti. Children from 8 to 12 years old can enjoy learning about this rich and gorgeous island. “*I am grateful to my grand-daughters, Arielle and Anna Elizabeth, who had encouraged me to publish this book. Now little kids will have the opportunity to discover Haiti from a different perspective*”, said the author Marie Lucienne Dorismond.

“This event provides a promotional platform to authors from the Haitian and Caribbean Diaspora as well those living abroad, in their home country, to expose their works, inspiration and stories to a larger audience. We welcome books written in English, French or Creole”, said Farah Larrieux, the Co-Founder and Director of THELAR Management Group.

December's series will feature Haitian poet, author and entertainer Andre Fouad on Thursday, December 15th, 2016. For booking, sponsorship or media inquiry, contact THELAR Management Group/Entertainment Division at (786) 565-8515; thelarmg@gmail.com; or North Miami Public Library (305) 891-5535; visit www.THELARManagementGroup.com; [facebook/THELAR Management Group](https://www.facebook.com/THELARManagementGroup); [YouTube/THELAR Management Group](https://www.youtube.com/THELARManagementGroup).

###



About THELAR Management Group

Founded in Haiti in 2002, THÉLAR Management Group, LLC is a marketing company specialized in creative, arts, cultural and entertainment industry. The company's vision is to provide to clients top-level professional marketing and advertising services as a catalyst to their increased visibility within the Haitian market. TMG is designed to serve clients locally, nationally and internationally with two major divisions: THÉLAR Advertising and THÉLAR Entertainment.

About North Miami Public Library

North Miami Public Library's mission is to serve the entirety of North Miami's diverse community through the provision of appropriate collections, technology and services in an atmosphere that is comfortable, relaxing nurturing and accessible. The Library and its knowledgeable, skilled, friendly and helpful Staff are committed to fostering independent lifelong learning, personal growth and development, intellectual stimulation, cultural enrichment and a love of reading.

(Vèsyon Kreyol nan lòt paj la)



Kontak: Divizion Divètisman
Tel: (786) 565-8515
Kouryèl : thelarmg@gmail.com
www.THELARManagementGroup.com

(Version Française à la page suivante)
Pou difizyon imedyat
Lendi 14 Novanb 2016
Miyami, Florid (Etazini)

Literati Ayisyen ak Karayibeyen an vedèt nan Florid

THELAR Management Group an kolaborasyon avèk Bibliyotèk Piblik North Miami ap prezante yon seri literè chak mwa avèk otè ayisyen ak karayibeyen

Se avèk anpil lonè ke THELAR Management Group ak Bibliyotèk Piblik North Miami ap lanse "**Meet the Author/Rankont ak Otè a**", yon seri literè ki ap fèt chak mwa ki ap prezante otè ayisyen ak karayibeyen. Evènman sa a gen pou objektif pou l' ankouraje literati ayisyen ak karayibeyen ansanm ak lang kreyòl ayisyen an nan peyi Etazini, patikilyèman nan Sid Florid lan pandan y'ap konekte jèn desandan ayisyen ak karayibeyen ak rasin yo.

Evènman sa ap fèt chak twazyèm Jedi nan mwa a soti 6è rive 8è nan aswè nan Bibliyotèk Piblik North Miami, ki chita nan 835 NE 132nd Ave, North Miami, Florid 33161. Pandan evennman ki ap dire dezèd tan, pral gen vant siyati, rankont ak konvèsasyon ak otè a.

Pou selebre batay Vertyè a - dènye pi gwo batay nan lagè pou Endepandans peyi Ayiti ki te fèt 18 Novanm 1803 e ki te make viktwa lame ayisyen an sou lame franse Napoleon a - seri literè sa ap prezante Marie Lucienne Dorismond, yon ekspè nan Medical Technologist ki retrète e ki se otè yon liv pou timoun. Yon rezidan nan Broward County, Madam Dorismond pibliye an 2015 yon liv ki titre "An Island called Haiti". Liv ilistre pou timoun sa a te pibliye pa Tate Publishing, rakonte yon pati nan listwa peyi Ayiti soti nan debakman Christophe Colomb jiske nan Endepandans peyi a. Timoun soti 8 pou rive 12 lane kapab kontan aprann sou richès ak bèlte zile sa a. "*Mwen rekonesan anpil a pitit-pitit mwen yo, Arielle ak Anna-Elizabeth, ki te ankouraje m' pibliye liv sa a. Koulye a, timoun piti yo kapab genyen opòtinite pou yo dekouvri Ayiti dapre yon pèspektiv diferan*", te deklare otè a Marie Lucienne Dorismond.

"Evènman sa se yon platfòm pou otè soti nan dyaspora ayisyen an ak karayibeyen an, ansanm ak sila yo ki ap viv nan peyi yo, pou ekspoze zèv yo, enspirasyon ak listwa yo bay yon pi gwo piblik. Nou aksepte liv ekri nan lang angle, franse oswa kreyòl", te di Farah Larrieux, ko-fondatè a ak Direktè Management Group.

Nan mwa Desanm nan n'ap prezante Andre Fouad, yon powèt, otè ak atis ayisyen jou ki ap Jedi, 15 Desanm 2016. Pou anrjistremman, parennaj oswa medya, kontakte THELAR Management Group/ Entertainment Division nan (786) 565-8515; thelarmg@gmail.com; ou North Miami Public Library (305) 891-5535; vizite www.THELARManagementGroup.com; facebook/THELAR Management Group; YouTube/THELAR Management Group.

###



A pwopo de THELAR Management Group

Fonde an Ayiti an 2002, THÉLAR Management Group, LLC se yon konpayi maketing espesyalize nan endistri kreyatif, atizana, kiltirèl ak amizman. Vizyon konpayi an se bay kliyan yo yon lòt nivo sèvis maketing ak piblisite pwofesyonèl kòm yon katalis vizyèl pou ogmante prezans yo nan mache ayisyen an. TMG kapab sèvi kliyan lokal, nasyonal e entènasyonak ak de divizyon: : THÉLAR Advertising and THÉLAR Entertainment.

A pwopo de Bibliyotèk Piblik North Miami

Misyon Bibliyotèk Piblik North Miami an se sèvi antyeman divès kominote North Miami ak yon varyete koleksyon ki apwopriye, teknoloji ak sèvis nan yon atmosfè ki konfòtab, ki pemèt moun detann yo, ki ankourajan e ki aksesib. Bibliyotèk la, gras a ak anplwaye li yo ki plen konesans, ki kalifye, ki senpatik ak itil, pran angajman pou li ankouraje aprantisaj endepandan pou reyisit lavi, kwasans pèsonel ak devlopman, aktivite entelektyèl, anrichisman kiltirèl ak lanmou pou lekti.

(Version Française à la page suivante)



Contact: Division Divertissement
Tél: (786) 565-8515
Courriel : thelarmg@gmail.com
www.THELARManagementGroup.com

Pour diffusion immédiate
Lundi 14 Novembre 2016
Miami, Floride (E.U)

Littératures haïtienne et caraïbéenne en vedette en Floride

Une série littéraire mensuelle mettant en vedette des auteurs haïtiens et caraïbéens présentée par THELAR Management Group en collaboration avec la Bibliothèque Publique de North Miami

THELAR Management Group et la Bibliothèque Publique de North Miami sont honorés de lancer ***“Meet the Author/Rankont ak Otè a”***, une série littéraire mensuelle présentant des auteurs haïtiens et caraïbéens. Cet événement vise à promouvoir les littératures haïtienne et caribéenne ainsi que la langue créole haïtienne aux États-Unis et en particulier dans le Sud de la Floride tout en reliant les jeunes d'origine haïtienne et caribéenne à leurs racines.

L'événement aura lieu le troisième jeudi du mois de 6h à 8h du soir à la Bibliothèque Publique de North Miami, située au 835 NE 132nd Ave, North Miami, Floride 33161. Pendant cet événement de deux heures, il y aura vente-signature, rencontre et conversation avec l'auteur.

Pour commémorer la bataille de Vertières, la dernière grande bataille de la guerre d'Indépendance haïtienne qui a eu lieu le 18 novembre 1803, marquant la victoire de l'armée haïtienne sur l'armée française de Napoléon, Marie Lucienne Dorismond, une auteure de livres pour enfants, sera à l'honneur. Résidente du comté de Broward, Mme Dorismond a publié en 2015 un livre intitulé ***“An Island Called Haiti”***. Ce livre illustré publié par Tate Publishing relate une partie de l'histoire d'Haïti depuis l'arrivée de Christophe Colomb à l'Indépendance d'Haïti. Les enfants de 8 à 12 ans peuvent profiter de cet ouvrage pour apprendre plus de cette île riche et magnifique. *«Je suis reconnaissante envers mes petites-filles, Arielle et Anna Elizabeth, qui m'avaient encouragé à publier ce livre. Maintenant, les petits enfants auront l'occasion de découvrir Haïti d'un point de vue différent »*, a déclaré l'auteur Marie Lucienne Dorismond.

“Cet événement fournit une plateforme promotionnelle aux auteurs de la diaspora haïtienne et caribéenne ainsi qu'à ceux qui vivent à l'étranger dans leur pays d'origine afin d'exposer leurs œuvres, leur inspiration et leurs histoires à un public plus large. Nous accueillons des ouvrages publiés en anglais, en français ou en créole”, a déclaré Farah Larrieux, cofondatrice et directrice du THELAR Management Group.



La série de décembre mettra en vedette le poète, auteur et animateur haïtien, André Fouad, le Jeudi 15 Décembre 2016. Pour réservations, d commandites ou demandes de renseignements, contactez THELAR Management au (786) 565-8515; thelarmg@gmail.com; ou North Miami Public Library (305) 891-5535; visitez www.THELARManagementGroup.com; [facebook/THELAR Management Group](https://www.facebook.com/THELARManagementGroup); [YouTube/THELAR Management Group](https://www.youtube.com/THELARManagementGroup).

####

À propos de THELAR Management Group

Fondée en 2002 en Haïti, THÉLAR Management Group, LLC est une agence de marketing spécialisée dans les secteurs créatif, artistique, culturel et du divertissement. La vision de l'entreprise est de fournir aux clients des services professionnels de marketing et de publicité de haut niveau comme catalyseur de leur visibilité accrue sur le marché haïtien. TMG est conçu pour servir des clients locaux, nationaux et internationaux avec deux divisions: THÉLAR Advertising et THÉLAR Entertainment.

À propos de North Miami Public Library

La mission de la Bibliothèque Publique de North Miami est de servir l'ensemble de la communauté diversifiée de North Miami grâce à la fourniture de collections, de technologies et de services appropriés dans une atmosphère confortable, relaxante et accessible. La Bibliothèque et son personnel compétent, amical et utile sont engagés à favoriser l'apprentissage tout au long de la vie, la croissance et le développement personnels, la stimulation intellectuelle, l'enrichissement culturel et l'amour de la lecture.